

Dear Colleagues,
Chers Collègues,

We have the pleasure to announce the
Nous avons le plaisir d'annoncer que

5th International Conference of Cushitic and Omotic languages
la 5^{ème} Conférence Internationale sur les Langues Couchitiques et
Omotiques

to be held in Paris from Wednesday 16th to Friday 18th April 2008.
se déroulera à Paris du mercredi 16 au vendredi 18 avril 2008.

This conference will be the fifth one in a series which started in Köln/Bonn in 1986 and continued in Torino in 1990, Berlin in 1994, and Leiden in 2003.

Cette conférence sera la cinquième d'une série commencée à Cologne/Bonn en 1986 et qui s'est poursuivie à Turin en 1990, Berlin en 1994 et Leyde en 2003.

The theme of the conference will be recent developments in all linguistic aspects of Cushitic and Omotic languages, preferably from a descriptive point of view, without any restriction on theoretical approaches. Twenty-two years after the first conference, contributions on the state of the arts in one language, or a branch, or a sub-branch of these languages, will be also most welcome. Students in Masters and PhD programs are particularly encouraged to present their researches.

Le thème en sera les récents développements en linguistique couchitique et omotique, de préférence d'un point de vue descriptif et sans limitation des cadres théoriques. Vingt-deux années après la première conférence, les contributions faisant le point sur l'état des connaissances sur une langue, une branche ou sous-branche du couchitique et de l'omotique seront les bienvenues. Les étudiants en master et en doctorat sont particulièrement encouragés à présenter leurs recherches.

At this point we would like to know if you wish to be included in the mailing list of the conference. We kindly ask you to inform us before 20.02.2007 writing to the following e-mail address:

Cush-Om@vjf.cnrs.fr

A ce stade, nous aimerions savoir si vous souhaitez que votre nom soit inclus dans notre liste de diffusion et vous demandons de bien vouloir nous répondre avant le 20 février 2007 à l'adresse suivante:

Cush-Om@vjf.cnrs.fr

You can also write to the mail address:

Vous pouvez également écrire à l'adresse suivante:

5th International Conference of Cushitic and Omotic languages
LLACAN – UMR 8135 – CNRS
7, rue Guy Môquet – BP 8
94801 Villejuif Cedex
France

Only those registered will receive subsequent mail with more information.

Seuls ceux qui en auront manifesté l'intention recevront un second courrier contenant des informations supplémentaires.

Please pass this announcement on to whoever might be interested. This announcement will also be found on the web at the page <http://llacan.vjf.cnrs.fr/fichiers/cush-om/>, as well as other information as it becomes available.

N'hésitez pas à faire circuler cette information à tous les collègues susceptibles d'être intéressés. Cette annonce, ainsi que les informations ultérieures, seront mises en ligne au fur et à mesure sur la page <http://llacan.vjf.cnrs.fr/fichiers/cush-om/>

A call for papers will be sent at the beginning of March 2007.

Un appel à communication vous sera adressé début mars 2007.

Looking forward to hearing from you,
Dans l'attente de vous lire,
Cordialement,

The organising committee:
Le comité d'organisation:

Marie-Claude Simeone-Senelle
Martine Vanhove
Jeanne Zerner
Claude Rilly